
Gemeente stopt kinderspeelplaats onder viaduct

door Peter DonkHARDINXVELD-GIESSENDAM - De gemeente Hardinxveld-Giessendam gaat een speelplaats
aanleggen onder het viaduct Nieuweweg. U leest het goed. Dat betekent dat kleine kinderen op- en afritten moeten
oversteken om daar te komen en niet alleen deze veiligheid in het geding is. Voor de bewoners van de Breedewaij met
kleine kinderen moet het vrijdag 6 oktober 2006 na het lezen van de brief van de gemeente even schrikken zijn geweest.
De Breedewaij is een wijk met veel kleine kinderen en een beetje groen. (© Foto www.zuid-holland-zuid.nl - Peter
Donk)Wie laat er nu zijn kind spelen tussen drukke op- en afritten, onder een viaduct, waar het in de avond aardedonker
is, waar ongure types je kind zo kunnen ontvoeren in een auto en zich snel weer uit de voeten kunnen maken via de
snelweg. Op straat spelenKlaarblijkelijk wil de gemeente Hardinxveld-Giessendam het landelijke nieuws halen en zitten
hier de gemeenteraadsleden te slapen. Het idee komt van Nel den Breejen van de ChristenUnie. Die opperde als eerste
dit plan al maanden geleden via deze internetkrant. Wethouder Theo Boerman (SGP) is hier klaarblijkelijk gevoelig voor
geweest en gaf op aandringen van de Internetkrant voor Zuid-Holland-Zuid de bewoners van de Breedewaij persoonlijk
in een huis-aan-huis bezorgde brief uitleg. De aanleiding voor de aanleg van de speelplaats onder het viaduct is dat er
geen ruimte in de wijk waar veel kinderen wonen geen ruimte meer is voor een trapveldje. Het stukje groen dat er lag is
opgebroken. Al weken spelen de kinderen van de Breedewaij op straat, rennen ze onverwacht achter auto's vandaan en
heeft de gemeente ondanks een eerder verzoek geen borden neergezet om rustig door de wijk te rijden. Rijkswaterstaat
heeft met toestemming van de gemeente veel groen gekapt. Het beetje groen dat er was (aan rechterzijde) is nu
verdwenen en is veranderd in een kaalslag. (© Foto www.zuid-holland-zuid.nl - Peter Donk)Oude kapvergunningVerder
heeft de gemeente geen rekening gehouden met de doorstroming in de wijk van nieuwe bewoners. In de brief wordt
verwezen naar een informatieavond in 1999, waarop een toelichting is gegeven voor de al acht jaar geleden verstrekte
en klaarblijkelijk nog steeds staande vergunning om bomen en plantsoen te kappen aan Rijkswaterstaat. "Voor de kap
van de bomen heeft de gemeente van Rijkswaterstaat een vergoeding ontvangen ten behoeve van herplant van bomen.
Een deel hiervan is gebruikt voor vervangende bomen op een aantal locaties elders in de gemeente en het resterende
deel zal worden gebruikt voor herplant van bomen op de strook tussen de Breedewaij en de Rijksweg", schrijft Boerman.
Onvoldoende ruimteDe gemeente Hardinxveld-Giessendam besloot zelfs de sloot tussen de snelwegafrit en de
Breedewaij te dempen en er niets voor te laten terugkeren. Pas de wateroverlast van 10 september 2005 confronteerde
het gemeentebestuur met de gevolgen. Boerman: "Naar aanleiding van de wateroverlast in september 2005 is op
verzoek van en in overleg met de gemeente door Rijkswaterstaat een alternatieve oplossing in het kader van
hemelwaterafvoer bedacht. Ter plaatse is echter onvoldoende ruimte om over de gehele lengte een sloot te graven. Om
de afvoer van hemelwater uit de omgeving toch te kunnen borgen wordt over het gedeelte achter de voormalige school
een &ldquo;wadi&rdquo; aangelegd. Dit is een &ldquo;droge sloot&rdquo;. De bovenlaag is doorlatend en daaronder zit
een pakket van grind met daarin een betonnen drainage buis met een diameter van 300 mm." De enige speelplaats in de
Breedewaij. Pal aan de Nieuweweg en ingeklemd tussen de huizen. De wijk is compleet volgebouwd. In het verleden
maakte groen in de Breedewaij al plaats voor parkeerplaatsen, omdat er onvoldoende parkeerplaatsen klaarblijkelijk
waren berekend. (© Foto www.zuid-holland-zuid.nl - Brenda Hoeflaak) SlootTussen het terrein van de voormalige school
en de carpoolplaats is volgens de gemeente wel ruimte om een sloot te graven, alleen de ruimte die overblijft tussen de
te graven sloot en de Breedewaij is gering. "Daarom is gekozen voor het vergroten van de sloot, om op die manier een
waterpartij te creëren. Langs de waterpartij komen knotwilgen, enkele andere bomen op de hoeken en een zitplaats met
twee banken. De oever van de waterpartij krijgt een flauwe helling; een zogenaamde natuurvriendelijke oever. Door de
flauwe helling is de vijverpartij veiliger dan een gewone sloot, zoals die er altijd is geweest. Op de waterlijn ontstaat
natuurlijke begroeiing", aldus Boerman in de brief, waarin hij verder zegt: "De ruimte die overblijft na het graven van een
sloot is niet toereikend voor de aanleg van een trapveldje, zoals is bepleit middels een handtekeningenactie. Onder het
nieuwe viaduct is wel ruimte gereserveerd voor de plaatsing van enkele skate-toestellen."Geen inspraakDe bewoners
van de Breedewaij moeten tijdig reageren, anders wordt hun inspraak in de uitvoering niet meer meegenomen. Dit is nu een
voorbeeld hoe je anno 2006 niet met je burgers moet communiceren. (© Foto www.zuid-holland-zuid.nl - Peter
Donk)Tenslotte staan er in de strook tussen de carpoolparkeerplaats en de Rijksweg enkele oude populieren, een els en
een dode boom. Boerman schrijft: "Die strook wordt ook opgeschoond en opnieuw ingericht. De nieuwe inrichting zal
bestaan uit gras en bomen. Bijgaand treft u de ontwerptekening voor de strook tussen de Breedewaij en de Rijksweg,
waarop het plan voor inrichting is aangegeven." Lange tijd konden kinderen op de afrit komen om te spelen, maar het
nieuwe geluidsscherm dient nu als omheining. Vragen van bewoners mogen worden gesteld, maar hun reactie is niet
meer relevant en dus kennelijk niet op prijs gesteld. "Gezien de voortgang van de werkzaamheden is het niet mogelijk om
reacties die na deze datum binnenkomen mee te laten wegen voor het definitieve inrichtingsplan", aldus Boerman. Dat is
nog eens de burgers laten mee bepraten bij het indelen van hun wijk. Reageren naar de gemeente kan nog tot 20
oktober! De Breedewaij kent nauwelijks meer groen en is volledig volgebouwd. Slechts een klein speelveldje ligt krap
tussen enkele woningen in, pal aan de Nieuweweg. Ook daar laten ouders hun kinderen niet met een gerust hart spelen.
De Internetkrant voor Zuid-Holland-Zuid heeft de gemeenteraadsfracties om opheldering gevraagd.
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